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Abstract (en)
The invention relates to an outer double shoe brake for a spinning spindle 2, seated in a spindle rail 1 with a cover 7 and having an essentially U-
shaped brake body 4, whose brake levers 14, 14', connected in the central area 20, are adjustable in relation to the spindle 2 via an expander device
10. The brake body 4 is held stable in the cover 7 of the spindle rail 1, while the expander device 10, which can be acted upon vertically to the axis
of the spindle 2, is guided in the brake body 4. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Außendoppelbackenbremse für eine Spinnspindel 2, die in einer eine Abdeckung 7 aufweisenden Spindelbank 1
gelagert ist und einen im wesentlichen U-förmigen Bremskörper 4 aufweist, dessen im Zentralbereich 20 verbundene Bremshebel 14, 14' über eine
Spreizeinrichtung 10 gegen die Spindel 2 anstellbar sind. Hierbei ist der Bremskörper 4 in der Abdeckung 7 der Spindelbank 1 lagefest gehaltert,
wobei die senkrecht zur Achse der Spindel 2 beaufschlagbare Spreizeinrichtung 10 im Bremskörper 4 geführt ist. <IMAGE>
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